
Szarvas és Vidéke2010. december 2. 3

AKCIÓ Tisztelt szarvasi lakosok!
Dankó Béla vagyok, Szarvas Város országgyűlési képviselője.
2010. december 3-án, pénteken, 10.30 órától 11.30 óráig Szar-

vason, a Polgármesteri Hivatalban (1. em., Tanácsterem) fogadó-
órát tartok.

Szeretettel várom Önöket. Tisztelettel:                   Dankó Béla

Fogadóóra

Figyelem!
Csak 2 hétvégén

Bronz és Ezüst hétvégén

a megszokott 5-10% helyett

10-15% kedvezmény*
könyveinkre!

Könyv-Kazetta Szaküzlet
Líra Könyvesbolt

Kossuth u. 21/2.

ÉRDEMES BENÉZNI!
Egyes könyvek 20%, 30%, 50% kedvezménnyel

* 3000 Ft feletti vásárlásnál 10%, 6000 Ft feletti vásárlásnál 15%
 Kivéve: kazetta, CD, DVD, tankönyv.
 2010. december 4-én, 5-én, 900-1200, 2010. december 11-én, 12-én 900-1200

Azt mutatja a koncepció, 
hogy 2011-ben sem jön még el 
a kibontakozás, sőt… A képvi-
selő-testület novemberi ülésén 
tárgyalta Szarvas város 2011. 
évi költségvetési koncepció-
ját, amit dr. Melis János jegy-
ző terjesztett a plénum elé. 
A jegyző szavaiból kiderült, 
hogy a 4 milliárd forint körüli 
főösszeggel kiszámolt jövő évi 
költségvetési koncepció bevé-
teli oldala az előző évihez ké-
pest  185 millió forinttal keve-
sebb. Ez 145 millió visszaosz-
tott adóbevétel csökkenésből és 
40 millió kamatbevétel csök-
kenésből tevődik össze, így 
a koncepció – az előző évivel 
azonos szintű kiadás mellett – 
ezt az összeget működési hitel 
tervezésével pótolta. A jegyző 
azonban leszögezte: bízik ben-
ne, hogy a költésgvetés első 
fordulójában már nem szerepel 
majd ez a hitel. Babák Mihály 
polgármester hozzászólásá-
ban elmondta, hogy az állami 
költségvetés után a lehető leg-
rövidebb időn belül elkészítet-
ték a városi költségvetés kon-
cepcióját, ami az országban 
tapasztalható gazdasági szük-
ségállapotnak megfelelően fe-
szültségeket tartalmaz. Azt is 
megemlítette, hogy a kistérsé-
gi normatívák továbbra is jelen 
vannak a központi költségve-

tésben, nem kell tehát a kistér-
séget, az ott ellátott feladato-
kat temetni. A könyvvizsgáló 
elfogadni javasolta a koncepci-
ót, s reményét fejezte ki, hogy 
a beállított működési hitel fel-
vételére nem kényszerül rá az 
önkormányzat, amint idén sem 
kellett a betervezett összeget 
felvenni. Kiszely Mihály a fo-
lyamatosság költségvetésének 
nevezte a 2011-est. Véleménye 
szerint az önkormányzat foly-
tatja a 10-12 éve követett po-
litikát: a racionális, takarékos 
gazdálkodást. Hetényi István 
az Új Széchenyi Terv jövő évi 
beindulását nevezte remény-
teli eseménynek, ami talán a 
város költségvetésére is jó ha-
tással lesz. Földesi Zoltán – 
megjegyezve, hogy a korábbi 
évekhez hasonlóan most sem 
alkotott a parlament önkor-
mányzat-barát költségvetést 
– úgy vélekedett, hogy a hely-
zet adott, nem kell dramatizál-
ni. A szarvasi testület igyek-
szik a lehetőségeihez mérten a 
legjobbat kihozni a költségve-
tésből, erre irányul a koncep-
ció. A képviselők egyhangúlag 
elfogadták a város 2001. évre 
szóló költségvetésének a kon-
cepcióját, minek következté-
ben megkezdődhetett a pon-
tos pénzügyi tervek, a 2011-es 
költségvetés elkészítése.

Mit mutat a koncepció?
Bejárással kezdődött a kép-

viselő-testület november 18-iki 
ülése. A volt Bárány fogadónál, 
vagyis az épp megújuló szak-
orvosi rendelőintézetnél a kivi-

telező Integrál Zrt. képviseleté-
ben Bődi Péter fogadta és kala-
uzolta a képviselőket. A három 
épületrészből álló felújítandó 
szakorvosi rendelő a május 16-

iki átadást követően egységes 
látványt nyújt majd, úgy, hogy 
a volt Bárány fogadó városképi 
jelentőségű homlokzata megőr-
zi régi formáját. Pillanatnyilag 
a tetőszerkezetet és a belső teret 
is a teljes bontás jellemzi, hiszen 
új térkialakítás, új tetőszerkezet 
lesz az épület jellemzője.

A képviselők a szemle után 
átsétáltak a Plastolus épületé-
hez, amit a közelmúltban vásá-
rolt meg az önkormányzat. Az 
érkezőket a Plastolus képvisele-
tében Maginyecz András fogad-
ta és kalauzolta végig az épület-
ben. A szemle alatt Babák Mi-

hály polgármester elmondta, 
az ingatlan megvásárlásával a 
testület a Gyermekélelmezés 
konyha-gondját kívánja hosszú 
távon megoldani, valamint egy 

olyan rendezvénytermet is sze-
retnének kialakítani, ahol a na-
gyobb létszámú (többszáz fős) 
rendezvények is hangulatosan 
lebonyolíthatók lesznek.

Ingatlanszemlék


